

Title (en)

Plant accommodating noise protection wall.

Title (de)

Bepflanzbarer Schutzwand mit Gerüst und Erde.

Title (fr)

Ecran anti-bruit végétalisable.

Publication

EP 0452744 A1 19911023 (DE)

Application

EP 91105382 A 19910405

Priority

CH 130490 A 19900418

Abstract (en)

The plant-accommodating protective wall with framing (1) and earth comprises structural elements which are fixed together and is normally designed for a height of up to 6 m. The protective wall is mounted on a concrete foundation (5) and comprises stays or crosspieces (2) arranged crosswise to the protective wall, which are equipped on both sides at both ends with diagonal grooves (6) to take boards (3) running in the lengthwise direction of the framing (1) to create channels for the planting earth. Distance pieces or blocks (4) are located on the upper side of each crosspiece (2), onto which a further crosspiece (2) to take further boards (3) is mounted in each case. Connection pieces (8) in the form of double-sided, round or square push-in plugs, nail plates or bulldog clips are provided to hold the blocks (4) on the crosspieces (2). The adjacent ends of two contiguous boards (3) are preferably connected together by means of steel clamps (7). <IMAGE>

Abstract (de)

Der bepflanzbare Schutzwand mit Gerüst (1) und Erde besteht aus zusammengesetzten Bauteilen und ist normalerweise für eine Höhe bis zu 6 m ausgelegt. Der Schutzwand ist auf einem Betonfundament (5) montiert und besteht aus quer zum Schutzwand angeordneten Ankern oder Querträgern (2), die beidseits an den beiden Enden mit Schrägnuten (6) zur Aufnahme von sich in der Längsrichtung des Gerüsts (1) erstreckenden Brettern (3) zur Bildung von Rinnen für die Pflanzerde ausgestattet sind. Auf der Oberseite von jedem Querträger (2) sind Abstandshalter oder Klötze (4) angeordnet, und auf diese jeweils ein weiterer Querträger (2) zur Aufnahme von weiteren Brettern (3) montiert. Zur Halterung der Klötze (4) an den Querträgern (2) sind Verbindungskörper (8) in Form von zweiseitigen, runden oder quadratischen Einpressdübeln, Nagelplatten oder Bulldoggen vorgesehen. Die benachbarten Enden von zwei aneinanderstoßenden Brettern (3) sind vorzugsweise durch Stahlklammern (7) miteinander verbunden. <IMAGE>

IPC 1-7

E01F 8/00; E02D 29/02

IPC 8 full level

E01F 8/02 (2006.01); **E02D 29/02** (2006.01)

CPC (source: EP)

E01F 8/021 (2013.01); **E02D 29/0216** (2013.01)

Citation (search report)

- [X] DE 8628958 U1 19870102
- [X] EP 0286957 A1 19881019 - LUFT PETER
- [A] FR 2575201 A1 19860627 - BARGE ROLAND [FR]
- [AD] CH 656910 A5 19860731 - LUEFT GMBH
- [AD] DE 2706846 A1 19771229 - FJELDHAMMER BRUG AS
- [A] EP 0058731 A1 19820901 - BOLLER PAUL FRANCIS
- [AD] CH 664181 A5 19880215 - LUEFT GMBH

Cited by

FR2748764A1; US2015204034A1; US9650748B2; NL1027258C2; GB2366305A; GB2366305B; EP3613904A1

Designated contracting state (EPC)

AT CH DE LI

DOCDB simple family (publication)

EP 0452744 A1 19911023; EP 0452744 B1 19940713; AT E108501 T1 19940715; CH 681314 A5 19930226; DE 59102145 D1 19940818

DOCDB simple family (application)

EP 91105382 A 19910405; AT 91105382 T 19910405; CH 130490 A 19900418; DE 59102145 T 19910405